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    Al Hamra tower is the world's tallest 'sculpted' tower and Kuwait's tallest skyscraper creating a impress-
ive landmark that is visible throughout the city. Al Hamra Tower has over 70 floors of office space, a  
rooftop restaurant and a spa over 412m height. It's designed by architectural firm SOM(Skidmore, Owings 
and Merrill) and Turner is in charge of the tower's construction The skyscraper bring the state of art tech-
nologies such as the self-climbing formwork, high strength steel beams and concrete pumping system, 
the high speed elevator, and GPS positioning system etc, The state of art systems could help saving the 
time, the cost and well controlling the building position during the construction. Al Hamra tower has a  
unique geometry as a sculpture, the two huge concrete flare walls which are stretched out and inclined to 
the anti-clock direction from the center of the building rotation point and they are big enough to pull and  
twist the building during construction and after construction as well, so the question is, how the engineers  
could consider, the real movements which are driven by the unique geometry and the many factors during 
the construction, that must be the major consideration of succeed in the project.  The bigger and the  
unique design give fabulous impression to the people but the construction side the more challenges and 
the efforts must be followed. So that it is necessary to be developed the systematic position control sys-
tem during the construction and the efficient monitoring system in the long term period. The high rise 
building survey method could give the accurate position on the top of the formwork and needs to be un-
derstood the movements at the same duration of the survey to consider the real building position. Here  
we will discuss about Al Hamra tower's Active building surveying method that is applied with the totalsta-
tion, the GPS and dual axis tilt sensors to control the "Active bench mark" which is used in building con-
struction and the monitoring. This system is focus on giving high accurate level of control point on the top  
of the self-climbing formwork system, And how to well consider the real position which is difficult to expect 
where is the building located during the GPS control points survey due to the unique geometry design,  
the wind, sun, tower crane etc, The bigger structure, the bigger movement here the author hope the en -
gineers to get the idea how they could construct the big and tall structure in the moving condition as a  
case of Al hamra tower.*

    Аль-Хамра башня является самым высоким в мире "скульптурные" башни и самого высокого  
небоскреба Кувейта создания впечатляющей достопримечательностью, что видно по всему  
городу. Аль-Хамра башня имеет более чем 70 этажей офисных помещений, ресторан на крыше  
и спа-за 412m высоте. Он создан по архитектурной фирмы SOM (Skidmore, Owings и Merrill) и  
Тернер отвечает за строительство башни небоскреба принести состояние технологии искус-
ства, такие как самоподъемной опалубки, высокие стальные балки силы и конкретных насос-
ной системы, высокая скорость лифт,  и GPS система позиционирования и т.д.,  состояние  
современных систем могли бы помочь экономить время, стоимость и также контроль здание  
положении  во  время  строительства.  Аль-Хамра  башня  имеет  уникальную  геометрию,  как  
скульптура,  два  огромных бетонных  стен  вспышки,  вытянутых  и  склонны против  часовой  
направлению от центра вращения точки здания, и они достаточно большие, чтобы тянуть и  
крутить здания во время строительства и после завершения строительства, так что во-
прос, как инженеры могли бы рассмотреть вопрос, реального движения, которые приводятся в  
действие уникальная геометрия и многие факторы, в ходе строительства, которые должны  
быть основными рассмотрение добиться успеха в проекте. Большие и уникальные конструк-
ции, дают сказочные впечатления людей, но строительство сторону более сложные задачи, и  
усилия должны быть соблюдены. Так что надо быть разработан систематический системы  
управления положение во время строительства и эффективной системы мониторинга в дол-
госрочный период. Высотные здания метод опроса могли дать точное положение в верхней ча-
сти опалубки и нужно понимать движения в то же продолжительность обследования рассмот-
реть реальное положение здания. Здесь мы будем обсуждать активное строительство Аль-
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-Хамра башни съемки метод, который применяется с totalstation, GPS и двойной оси наклона  
датчики для управления "Активный репер", который используется в строительстве и монито-
ринге. Эта система сосредоточиться на предоставлении высокоточных уровня контрольной  
точке на вершине самоподъемной опалубки системы, и как хорошо рассмотреть реальное по-
ложение которых трудно ожидать где же здании, расположенном в ходе контроля GPS точка-
ми обследование из-за Уникальный дизайн геометрии, ветер, солнце, башенных кранов и т.д.,  
больше структура, тем больше движения здесь автор надежды инженеров, чтобы получить  
представление, как они могли построить большие и высокие структуры в движущемся состоя-
нии, в случае Аль-Хамра башня.

* Перевод текста осуществлен с помощью программы Google-переводчик.
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